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Deltagare Svemo 

Tomm Holm (TH)  Sammankallande 

Patricia Eneroth (PE)  Ledamot 

Johan Andersson (JA)  Ledamot 

Fredrik Johansson (FJ)  Ledamot 

Jonas Nordberg (JN)  Koordinator 

 
 
 
 
1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning 
 
2. Val av justerare 
 
3. Föregående protokoll 
 
4. Rapporter 

 
A. Ekonomi (PE)  

Genomgång av budget 2024. 
B. FIM (PE) 

Vårmöte 16-18 februari i Lyon. 
 

C. FIM Europe (PE) 
- 
 

D. Säkerhet (JA) 
Fokusområden 2024: 
Första hjälpen. 
Ryggskydd, enligt gällande reglemente. 
 

E. Statistik förarlicenser 
Året 2023 såldes totalt 8464 årslicenser vilket var en minskning på  
0,4 % från förgående år (2022). 
 

F. Elitgrupp  
Under Q2 planeras ett fysiskt möte med elitgruppen. 
Elitgruppen planerar ett läger i Spanien, ett USM-läger samt ett 
damläger. 
De kommer även försöka representera sig på samtliga SM, USM samt 
några utvalda VM. 
   

G. Miljö 
Max Larsson (miljö) och Lars Börjesson (el) ska bjudas in till nästa 
sektionsmöte på Teams. 
 

H. SM/JSM/DSM/VRM/USM  
Tillsättning av supervisors på våra mästerskapsserier sker i närtid. 
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I. VM 
- 
 

J. EM 
Till första UEM i Aviano 25-26 maj är planen att trialern ska gå ner. 
Elitgruppen genom Robert Friberg har kontakten med de aktuella 
förarna. 
 

K. Utbildning 
Supervisorutbildning genomfördes 13/1 på Arlanda. Åke Knutsson var 
utbildare i tävlingsjuridik.  

 
Tomm börjar undersöka TL fortbildningsmaterialet för implementering i 
IUP:n. 
 
Datum för fortbildning kommer ut till tävlingsledare under Q1. 
 

L. E-bike 
Lars Börjesson (el) ska bjudas in till nästa sektionsmöte på Teams. 
Sektionen tackar Lars för rapporterna angående el-mc i samband med 
Vintercupen Östra Skaraborg. 
 
 

M. RIG 
Fredrik blir sektionens kontaktperson mot RIG.  

 
N. ISDE 

Ambitionen är att ta fram 3 lag till ISDE, under förutsättning att 
underlag finns. 
 

O. Startnummerklasser 
Jonas ser över antalet startnummerklasser för att minimera antalet 
startnummer i samband med flytten till nya Svemo-TA 2025. 

 

 
 

5. Beslutfattande frågor mellan mötena 
- 

 

 
6. Ärenden 

 
- Ålder TL  
Ingen regeländring för 2024, sektionen kommer utreda frågan vidare. 
 
- Uppdragsbeskrivningen  

 
 

7. Kommande sektionsmöten → 28/2 
 

8. Mötet avslutades 
 


